
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 2-2018
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2018-02-07 § 17 – 32

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19.00
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Robert Rehammar, David Arfvidsson, Janne 

Flodin, Tomas Cassanelli

Ansvarig
§ 17 Öppnande Thomas T hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat.
§ 18 Dagordning Dagordningen godkändes.

§ 19 Föregående Protokoll Föregående protokoll godkändes.

§ 20 Kanslirapport - Maria fortsätter bemanna kansliet 1 gång/vecka. 
Dag och Tid står i föreningskalendern på 
hemsidan.

- Framsida / folder för matchprogram. Prata med 
Björn Sjösvärd i herrlaget.

- Eventuellt vill dagbarnvårdarna vara på Romevi 
ytterligare en dag/vecka.

- PCB-undersökning är på gång.

- Årsmöte GFF 28/2 19:00. Thomas deltar.

Robert

Thomas

§ 21 Ekonomi - Styrelsen gick igenom det ekonomiska utfallet för 
2017 och beslutade att skicka det till föreningens 
revisorer inför årsmötet i mars.

- Thomas har skrivit en verksamhetsberättelse för 
2017. Skicka ut för genomläsning av styrelsen.

- Lokstödsansökan hösten 2017, påminnelse om 
aktiviteter utskickat.

- Thomas rapporterade från mötet med Kungälvs 
kommun angående driftsbidrag. Styrelsen 
diskuterade det som hittills framkommit.

- Kungälvsklippet, rabatthäfte. Informationsträff 
20/2 17:00, Robert eller David deltar.

- Styrelsen beslutade att bifalla Björn Sjösvärds 
förslag om årskort för inträde till herr och 

Maria

Thomas

Maria

Robert



dammatcher.

- Styrelsen beslutade att för 2018 gäller att halva 
lagavgiften ska vara inbetald före midsommar.

§ 22 Sponsring - Styrelsen beslutade att förnya avtalet med 
Intersport/Umbro, avtalet gäller 3 år

- Avtalet med MAXI har gått ut, vi behöver 
förändra avtalet om vi ska kunna fortsätta med 
det. Kontakta MAXI.

- Tempo i Diseröd har erbjudit säg att sälja 
Bingolotter och Sverigelotter för RUF. Boka 
Möte.

Thomas

Thomas

§ 23 Fotboll - Workshop för ledare i 3 mot 3 14/4 10-14:00 
(Preliminärt).

- Workshop för ledare i 5 mot 5 18/3 10-14:00

- Damlaget har initierat ett samarbete med 
Skepplanda. Ser positivt ut..

- Herrlaget, positiv stämning. Snart dags för första 
träningsmatchen.

- Barn och Ungdomslagen har börjat med sina 
föräldramöten.

Janne

Janne

§ 24 Innebandy - Går fortsatt bra för laget i seriespelet.

§ 25 Gymnastik - 5 grupper, ca 45 barn.
- v12 får gymnastiken besök av fotbollsspelare från 

våra ungdomslag. Robert kontrollerar lämplig 
tid/dag.

Tomas och 
David

§ 26 Bordtennis - Stort intresse för att spela, mer medlemmar på 
gång.

§ 27 Boule - Årsmöte 26/2.

§ 28 Förenings-
organisation/Föreningsutveckling

- Fortsätt arbeta igenom det organisationsschema vi
använde 2017 och försök att förenkla det något

- Styrelsen beslutade att ansöka för medel från 
Idrottslyftet 2018.

Tomas

Maria

§ 29 Övriga frågor - Styrelsen beslutade att fråga dam/herr-laget om de
skulle kunna arrangera Romekampen/Romelyran.

- RUF har fått frågan om vi kan vara med kring en 
ny lekplats i Diseröd.

- Föreningen firar i år 70-års jubileum. Katarina 
Eriksson har meddelat intresse kring att vara med 
i planering av olika aktiviteter i samband med 
detta.



§ 30 Planering - Planering 2018:

o Styrelsemöten måndagar 19:00, 5/3, 9/4, 

7/5, 4/6, 13/8, 3/9, 1/10, 5/11, 1/12 
(lördag)

o Kungälvklippet 20/2 17:00

o Årsmöte GFF 28/2 19:00

o 5 mot 5 workshop 18/3 10:00-14:00

o Årsmöte: 21/3

o Vårens arbetsdag: 14/4 9:00-12:00

o 3 mot 3 workshop 14/4 10:00-14:00

o Sommarfotbollskolan: 14-15/6, 18/19-6

o 3-Sammandrag 16-17/6

o RUF-dagen: 25/8 10:00-14:00

o Höstens arbetsdag: 22/9 9-12:00

o Årsfest (70-års jubileum) 20/10

o Höstmöte: 14/11

§ 31 Nästa möte Huvudstyrelsemöte måndagen den 5/3 19:00 2018 
Romevi
Fika: Maria

§ 32 Avslutning

…………………………….. ………………………..
 
Thomas Thunberg Tomas Cassanelli
Ordförande Sekreterare


	Romevi Hög 130

